
Aan het college van Burgemeester en Wethouders
Grote Markt 1
9712 HN  Groningen

Datum: 30 augustus 2017
Betreft: Schriftelijke vragen over vissterfte

Geacht college,

Onlangs verscheen het bericht in de media dat er honderden dode vissen in de Hora Siccamasingel 
dreven1. Deze vissen zijn gestorven nadat er werkzaamheden uitgevoerd werden voor de Zuidelijke 
Ringweg. Onze fractie heeft al meerdere malen haar zorgen geuit over vissterfte in Groningen2  en 
stelt nu daarom  de volgende, aanvullende, vragen: 

In het artikel lezen we “De vissterfte ontstond vorige week nadat een maaiboot het kroos van 
het water van de Hora Siccamasingel in Groningen viste.“ Dit gebeurde uit naam van 
Combinatie Herepoort, die zegt dit overlegd te hebben met ecologen.

1. Hoe heeft er sprake kunnen zijn van vissterfte terwijl er overleg is geweest met ecologen? 
Heeft het college hierover contact gehad met Combinatie Herepoort?
Graag een gemotiveerd antwoord.

2. Is het college het met ons eens dat vooral de eigen stadsecoloog altijd betrokken zou moeten 
worden bij dit soort zaken? 
Zo ja; kan dit dan ook vastgelegd worden? 
Zo nee; waarom niet?

3. Is er, volgens het college, sprake van een gemaakte fout door de Combinatie Herepoort?
Zo ja; wat zijn de consequenties voor Combinatie Herepoort na het maken van deze fout?
Zo nee; waarom niet? 

4. Klopt onze lezing dat de gemeente vooral/alleen contact heeft met de hengelsportfederatie 
Groningen over de visstand in de vijvers? 
Zo ja; om welke reden heeft de gemeente enkel contact met deze organisatie?
Zo nee; met welke organisaties heeft de gemeente ook contact over de visstand? 

5. Er bereiken ons de laatste tijd meer berichten over ongelukken met vissen in vijvers na bouw-
werkzaamheden. Eerder deze maand stelde onze fractie ook vragen over de waterdaling in 
meerdere vijvers, wellicht ook door bouwwerkzaamheden3. Aangezien dierenwelzijn een on-
derdeel is van de taken van het college, verwachten wij een proactieve houding als het gaat 
om dierenwelzijn binnen de gemeente. Op welke wijze komt de proactieve houding  op dit 
punt naar voren? Graag een gemotiveerd antwoord.

6.  Wat heeft het college tot op heden ondernomen om vissterfte tegen te gaan?

7. Welke structurele maatregelen worden genomen om vissterfte in het vervolg tegen te gaan?
 

Vriendelijke groeten, 

Gerjan Kelder
Partij voor de Dieren

1 http://www.dvhn.nl/groningen/Ring-Zuid-oorzaak-dode-vissen-in-Stadse-vijver-22446874.html

2 https://groningenstad.partijvoordedieren.nl/vragen/schriftelijke-vragen-over-vissensterfte-lewenborg & 
https://groningenstad.partijvoordedieren.nl/vragen/schriftelijke-vragen-over-karpersterfte-oosterpark

3 https://groningenstad.partijvoordedieren.nl/vragen/schriftelijke-vragen-over-lage-waterstand-vijvers-sterrebos-gebied
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